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„Én a beígért és tervezett alapfolyamatokat – hogy tudniillik az állami egészségügy felé viszik
el a rendszert – önmagukban nem tartom ördögtől valónak. Nem az én ízlésem, nem az én
modellem, de attól, hogy én nem szeretem a paradicsomos káposztát, az még lehet jó étel.
Azaz az állami egészségügyi rendszer is reális, létező alternatíva, de akkor azt fel kell vállalni
és jól kell csinálni. És nekem ezzel most sem az a fő problémám, hogy államosítottak, hanem
hogy miután államosítottak, nem éltek az államosítás adta lehetőségekkel és eszközökkel” –
mondja Kincses Gyula végzettségére nézve orvos és egészségügyi szakközgazdász, egykori
MDF-es képviselő, a második Gyurcsány-kormány SZDSZ által jelölt egészségügyi
államtitkára. Szerinte a politika ma pártsemlegesen kerüli az egészségügyet, „van, aki nem
tud, és van, aki nem mer mondani semmit”.


